

Declarations of Conformity

• KC



적합등급번호: R-R-SDI-XXXXXXX
기기제작장: Wireless System XLR
모델명: Spark LINK XLR
제조사: Positive Grid Limited, 제조국: 중국
상호: 삼아디아이아이(주), 서비스센터: 02-734-0653
제조년월: 별도표기

안전확인인증번호: YU10492-24002

제품명: 전자

모델명: AS502248

정격: 3.7Vdc, 500mAh

제조업체: Dong Guan Golden Cel Battery Co., Ltd

제조국: 중국

주의사항

- 고장시 임의로 분해하지 마시고 서비스센터로 연락하십시오
- 뚱뚱이 절되는곳에서 사용하십시오
- 습기 및 수분이 많은 장소에서는 사용을 금합니다

• RoHS

設備名稱Equipment name : Wireless System XLR 無線麥克風導線		有毒有害物質或元素的說明 Indication of Toxic and Hazardous Substances/Elements					
單元Unit	型號 (型式) Type designation (Type) : Spark LINK XLR	部件名称 Part name					
		鉛(Pb)	汞(Hg)	鎘(Cd)	六價鉻(Cr(VI))	多溴聯苯(PBB)	多溴二苯醚(PBDE)
電路板	-	○	○	○	○	○	○
結構件	-	○	○	○	○	○	○
線材	○	○	○	○	○	○	○
電池	○	○	○	○	○	○	○
配件	○	○	○	○	○	○	○

備考1: 超出 1 wt % 及 超出 0.01 wt % 係指開用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。
備考2: “-”係指該項開用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。
備考3: “○”係指該項開用物質為排除項目。

Note 1: "Exceeding 1 wt %" and "exceeding 0.01 wt %" indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the percentage value of presence/absence.
Note 2: “-” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.
Note 3: “○” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.

Caution

- If there is a malfunction, please do not disassemble it yourself and contact the service center.
- Please use in a well-ventilated area
- Do not use in damp or moist areas

有毒有害物質或元素的說明 Indication of Toxic and Hazardous Substances/Elements							
部件名称 Part name	产品中有害物质或元素的名称及含量 Toxic and Hazardous Substances/Elements						
	鉛(Pb)	汞(Hg)	鎘(Cd)	六價鉻(Cr(VI))	多溴聯苯(PBB)	多溴二苯醚(PBDE)	溴(Br)
電路板 (PCBA)	×	○	○	○	○	○	○
結構件 (Structural parts)	×	○	○	○	○	○	○
線材 (Cable)	○	○	○	○	○	○	○
附件 (accessory)	○	○	○	○	○	○	○
電池 (battery)	○	○	○	○	○	○	○

本表格依据 SJ/T 11364 的规定编制
O:表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T 26572规定的限量要求以下
X:表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T 26572规定的限量要求

在中华人民共和国境内销售的电子电气产品上将印有“环保使用期”(EfUP)符号。圆圈中的数字代表产品的正常环保使用年限。

進口商/进口商 & 製造商/製造商:佳格數位科技有限公司 / 佳格數位科技有限公司

地址:台北市中山区長春路176號11樓/台北市中山区長春路176號11樓

電話:02-25025250



Positive Grid®

Visit our online Help Center for user manuals, FAQs, or to contact our support team: help.positivegrid.com

